
Nefertari International Schools 

Admission Announcement 2023/2024 

Nefertari International Schools (National Section) would like to 

announce that KG1 & BC admission for the academic year 

2023/2024 is going to start on Thursday 01/12/2022  

Taking into consideration that the acceptance age for KG1 is (4 years to 4 years 

and eleven months) & for BC is (3 years to 3 and eleven) on September 1st, 

2023. 

❖ For further information, don’t hesitate to contact us on 01029794440 /

01099974125 or visit the Student Affairs Office from Sunday to Thursday

from (8:00 AM to 1:00 PM) or send us an e-mail on

nlsadmissionoffice@gmail.com or visit our website www.niscl.com

Regards, 

Student Affairs Office 

mailto:nlsadmissionoffice@gmali.com
http://www.niscl.com/


Nefertari International Schools 
    

 مدارس نفرتاري الدولية ) اللغات( 
 

 السادة/ أولياء الأمور 
 

 تحية طيبة و بعد ،                  

  الخميس بدايةً من  ذلك  و    2023/2024للعام الدراسي    للإلتحاق بالمدرسة  تعلن إدارة المدرسة عن بدء التقديم

 كالتالي: 10/21/2202وافق مال

 

 : (KG1 & Baby class) أولياء الأمور الذين لديهم أبناء بالمدرسة و أولياء الأمور العاملين •

  ئ و مل   Classeraموقع  ىعل  المتواجدطريق الضغط على الرابط  للإلتحاق بالمدرسة عن    يمكن التقدم  

 2202/ 10/21وافق  مال الخميسبدايةً من ذلك و  طلب الإلتحاق 

  

إختيار رابط    تحاق بالمدرسة عن طريقيمكن التقدم للإ  :(KG1 & Baby class) الأمور الجددأولياء   •

االتقديم و بالمدرسةلإملئ طلب  الخاص  الإلكتروني  الموقع  المتواجد على  قم    www.niscl.com   لتحاق   (

   .و تتبع خطوات التقديم  Our Schools)من قائمة مدارس نفرتاري   NLSبإختيار 

 

 تنبيهات هامة ❖

 .الأول من سبتمبرفي  شهرا   11سنوات و 4سنوات الى  4من  KG1ب سن القبول  ➢

 الأول من سبتمبر.  في شهرا   11سنوات و  3سنوات إلى  3من  BCسن القبول ب  ➢

صباحاً    الثامنةبكم يوميا من الأحد الى الخميس من الساعة    و التقديمات  مكتب شئون الطلبةيرحب   ➢

أو    01099974125/01029794440 و حتى الساعة الواحدة ظهراً. للاتصال و الاستعلام :   

للمدرسة   الرئيسي  الموقع  على   www.niscl.comزيارة  استفسارتكم  إرسال  أو 

nlsadmissionoffice@gmail.com   

 

 ادارة المدرسة                                                                                                                 

 

 

 

http://www.niscl.com/
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Nefertari International Schools 

Nefertari Language School Admission Process 2023-2024 

Starting Thursday the 1st of December 2022 

 
▪ Siblings & Staff (KG1 & Baby Class Admission) 

• Staff members and old parents will fill in the application form through the link 

which will be available on Classera.  

• Parents will be provided with assessment appointments through the email. 

• Old parents will pay a (non-refundable) application fees upon acceptance within (3 

working days of the acceptance). Admittance will be finalized upon the payment 

a down payment to be paid within (2 weeks) from the day of acceptance. 
 

▪ New Comers (KG1 Admission & Baby Class Admission) 

• Parents will fill in the application form through the link, which will be available on 

Nefertari’s website www.niscl.com (click on NLS in Our Schools tab)  

➢ The application’s link will not be active before the 1st of December. 

• An approval or refusal email will be sent once your information has been received. 

• Assessments & parents interviews appointments will also be sent to you through 

the email.  

• Once your child has been accepted, you will need to pay the application fees (non-

refundable) within (3 working days of the acceptance). 

• You will be notified of acceptance status within 3 weeks of the assessment day. 

Admittance will be finalized upon meeting with Mrs. Nadia Hafez and then, the 

payment of a down payment fees to be paid within (2 weeks) from the meeting 

day. 
 

❖ On the payment day you will need to bring the necessary 

documents. 
➢ 6 recent personal photos of your child 

➢ National ID copies (both father & mother) 

➢ Original birth certificate (computerized) 

➢ A copy of the vaccination certificate 

 

Student Affairs Office 

http://www.niscl.com/
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